



PRESS RELEASE

Practical arrangements for the voting process for the Presidential election on **Sunday, October 12, 2025:**

- Venue:

High Commission, **80 Marais Street, Brooklyn, Pretoria.**

- Voting Hours:

8:00 a.m- 6:00 p.m.

- Conditions of Access to Polling Stations:

Voter registration card and a valid identity document (consular card, passport, or identity card).

- Arrangements for collecting voter cards on Election Day:

Voter registration receipt, consular card, or any other valid identity document.

- Special arrangements for vulnerable people:

Pregnant women, people with disabilities, and people over 70 years will be allowed to vote directly upon arrival at the polling station.

- Prohibition on displaying campaign clothing or gadgets on Election Day:

Clothing, posters, or any propaganda materials bearing the image of a political party or candidate are prohibited.

- Parking restrictions:

Traffic around the High Commission on Election Day will be disrupted. All voters are encouraged to park their vehicles on the streets near the High Commission or make other arrangements.

The High Commission of Cameroon in South Africa calls on all voters to scrupulously respect the provisions set out above and to exercise their right to vote with responsibility, calm and respect.

COMMUNIQUE

Modalités pratiques du processus de vote pour l'élection présidentielle du **Dimanche 12 Octobre 2025:**

-Lieu:

Haut-Commissariat du Cameroun: **80 Marais Street Brooklyn, Pretoria.**

-Horaires de vote :

08 h-18h.

-Conditions d'accès aux bureaux de vote:

Carte électorale et d'un document d'identité valide (carte consulaire ou passeport ou carte d'identité).

-Documents à fournir pour le retrait des cartes électorales le jour du scrutin:

Reçu d'inscription sur les listes électorales, carte consulaire ou tout autre document d'identité valide.

-Aménagements particuliers pour les personnes vulnérables:

Admission directe dans les bureaux de vote pour les femmes enceintes, les personnes handicapées et les personnes âgées de plus de 70 ans

-Interdiction d'arborer des vêtements et gadgets de campagne le jour du scrutin:

Les vêtements, affiches ou tout document de propagande aux effigies d'un parti politique ou d'un candidat ne seront pas autorisés à accéder aux bureaux de vote.

-Restriction des places de parking :

Le jour du scrutin, la circulation autour du Haut-Commissariat connaîtra des perturbations. Tous les électeurs sont invités à garer leurs véhicules dans les rues à proximité du Haut-Commissariat ou à prévoir des moyens alternatifs.

Le Haut-Commissariat du Cameroun en Afrique du Sud invite tous les électeurs à respecter scrupuleusement les dispositions énoncées ci-dessus et à exercer leur droit de vote avec responsabilité, calme et respect.



80 Marais Street, Brooklyn, 0181 • P O Box 13790, Hatfield, 0028

Tel 012 460 0587 / 012 460 0341 • Email: info@camhighcomsa.com • Website: www.camhighcomsa.com